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Skrivelse om indragna uppföljningar av barn 
under pandemin 

Svar på skrivelse från S, V och Fi 

Förvaltningens förslag till beslut 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 

Sammanfattning 
Stadsdelsförvaltningen har svarat på en skrivelse om förvaltningens 
hantering av uppföljningar av placerade barn under pandemin.  
 
Skrivelsen till förvaltningen kom från Veronica Palm m.fl. (S), 
Hassan Jama m.fl. (V) och Lisa Palm (Fi) e.y. De skriver att stadens 
enhetschefer uppger att pandemin har påverkat kvaliteten i vissa 
utredningar och att handläggare inte har kunnat följa upp ärenden 
som planerat utan att en del skötts på telefon vilket inte har varit för 
barnets bästa.  
 
Det har även framkommit att ett fyraårigt barn, placerat av 
socialtjänsten i Stockholm, misstänks ha utsatts för svält och våld i 
sitt familjehem utan att detta har uppmärksammats då uppföljningen 
varit undermålig. 
 
Skribenterna önskar utifrån detta svar på hur stadsdelsförvaltningen 
har hanterat uppföljningen av placerade barn under pandemin. 
Förvaltningens bedömning är att uppföljningar har hanterats korrekt 
enligt lagar och riktlinjer. 

Bakgrund 
En skrivelse har inkommit från Veronica Palm m.fl. (S), Hassan 
Jama m.fl. (V) och Lisa Palm (Fi) e.y. 
 
De skriver att Stockholm stad har fler än 2 000 barn placerade i 
heldygnsvård såsom familjehem eller HVB. Stadens enhetschefer 
uppger att pandemin har påverkat kvaliteten i vissa utredningar och 
att handläggare inte har kunnat följa upp ärenden som planerat utan 
att en del skötts på telefon vilket inte har varit för barnets bästa.  
 

Handläggare
Ewa Franzén
Telefon: 0850814019

Till
Enskede-Årsta-Vantörs 
stadsdelsnämnd
2022-02-24

Enskede-Årsta-Vantör 
stadsdelsförvaltning
Social omsorg barn och unga

Tjänsteutlåtande
Dnr EÅV 2021/1048

2021-12-30
Kungsklippan 6
112 25 Stockholm
daniel.lauridsen@stockholm.se
start.stockholm
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Skrivelse om indragna uppföljningar av 
barn under pandemin 
 

Det har även framkommit att ett fyraårigt barn, placerat av 
socialtjänsten i Stockholm, misstänks ha utsatts för svält och våld i 
sitt familjehem utan att detta har uppmärksammats då uppföljningen 
varit undermålig, vilket medför att skribenterna undrar hur det ser ut 
med uppföljningar inom förvaltningen. 
 
Utifrån detta ställs följande frågor till förvaltningen: 
 

1. Har stadsdelen följt upp alla placerade barn i familjehem 
fysiskt under pandemin och haft enskilda barnsamtal?  

2. Kan stadsdelsförvaltningen garantera att placerade barn får 
de uppföljningar som ska göras nu trots pandemin och att de 
barn som inte fått enskilda barnsamtal och besök av 
handläggare nu får det? 

Ärendet 

Har stadsdelen följt upp alla placerade barn i familjehem 
fysiskt under pandemin och haft enskilda barnsamtal? 
Familjevården i Enskede-Årsta-Vantör stadsdelsförvaltning har följt 
upp alla placeringar enligt de vanliga rutinerna gällande kontakt 
med barnen och inom ordinarie tidsintervall. 
 
Inga uppföljningar har ställts in även om vissa besök har ombokats 
på grund av pågående sjukdom. Vid de fall någon 
familjehemsförälder hört till riskgrupp har man kunnat träffas 
utomhus eller till exempel träffat ungdomar på annan plats än i 
hemmet. I några fall har man bedömt att uppföljning kan ske via 
Skype för att undvika resor när restriktionerna varit som mest 
omfattande. 

Kan stadsdelsförvaltningen garantera att placerade barn får 
de uppföljningar som ska göras nu trots pandemin och att de 
barn som inte fått enskilda barnsamtal och besök av 
handläggare nu får det?  
Uppföljning av placerade barn görs återkommande enligt ordinarie 
rutiner och lagstiftning och följs upp i överväganden på nämnd. Vid 
vissa tillfällen har uppföljning skett via Skype men då har 
socialsekreterarna gjort uppföljningar på plats senare när 
restriktionerna släppts.  
 
De flesta av familjevårdens placerade barn har socialsekreterarna 
god kännedom om då handläggarna har följt dem under lång tid, 
vilket också innebär god kännedom om familjehemmen. En orsak 
till detta är att arbetsgruppen är stabil och på så sätt haft lång 
kontakt med sina placerade barn och unga. 
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Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom Social omsorg barn och unga.  

Förvaltningens synpunkter och förslag 
Förvaltningen delar åsikten att ett av samhällets viktigaste uppdrag 
är att ta hand om de barn vars vårdnadshavare inte klarar av det och 
att uppföljningen av placeringarna är betydelsefulla. Förvaltningens 
bedömning är att uppföljningar av placerade barn har hanterats 
enligt gällande lagstiftning och rutiner. 
 
Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 
 
Anders Carstorp  Jeanette Holmqvist 
Stadsdelsdirektör  Avdelningschef 
Enskede-Årsta-Vantör 
stadsdelsförvaltning 

 Enskede-Årsta-Vantör 
stadsdelsförvaltning 
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